

鑽亮青春再生精華及補充裝公開發售

ageLOC® Peptide Retinol Complex & Refill Official Launch

以下產品將於6月3日中午12時公開發售，詳情如下：
Below products will be official launched from 3rd Jun 12 noon, details as below:

愛地球 愛自己
輕鬆打造玻璃肌



Save the environment
Easy to get Glass Skin

產品編號 Code	產品名稱 Name	會員價 Member Price	SV	ARO價 ARO Price	ARO SV
04294312	鑽亮青春再生精華 ageLOC® Peptide Retinol Complex	HK\$610 / MOP629	59	HK\$550 / MOP567	53
04292971	鑽亮青春再生精華補充裝 ageLOC® Peptide Retinol Complex Refill	HK\$500 / MOP515	40.5	HK\$450 / MOP464	36.4



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.
2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、6 月限定優惠及新品上市受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。（掃描二維碼）
2025 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, JUN Special Offer and New Product Launch are subject to relevant terms and conditions, please visit NU SKIN Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)



MYND360™ 系列全新上市

Official Launch

以下產品將於6月3日中午12時公開發售，詳情如下：
Below products will be official launched from 3rd Jun 12 noon, details as below:

360°療癒身心
煥新每一天
Everyday is My New Day



產品編號 Code	產品名稱 Name	會員價 Member Price	SV	ARO價 ARO Price	ARO SV
04294285	MYND360™ 癒好眠 MYND360™ Peaceful Night	HK\$640 / MOP660	59	HK\$480 / MOP495	42
04002922	MYND360™ 舒壓身體乳 MYND360™ Relaxing Body Cream	HK\$260 / MOP268	24	HK\$236 / MOP244	21
04002921	MYND360™ 煥采潔膚露 MYND360™ Energizing Hand And Body Wash	HK\$170 / MOP176	16	HK\$155 / MOP160	14



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.
2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、6 月限定優惠及新品上市受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。（掃描二維碼）
2025 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, JUN Special Offer and New Product Launch are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

3/6 中午12時 noon ~ 30/6

活能靈芝套裝

ReishiMax Power Set

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

加強免疫能力
Strengthen immune system

改善肝臟功能
Improve liver function



04134075

超級靈芝 GLp 3 件
ReishiMax GLp® 3 pcs

~~HK\$2,565 / MOP2,643~~
HK\$1,580 / MOP1,628
SV 145

3,500套 Sets



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.
2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、6 月限定優惠及新品上市受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。（掃描二維碼）
2025 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, JUN Special Offer and New Product Launch are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

 NU SKIN.

3/6 中午12時 noon ~ 30/6

骨骼關節軟骨健康

Healthy Bone & Cartilage

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

加強鈣質吸收及抑制骨質流失
Support calcium absorption and inhibition of bone loss

04134720
三效骨骼健康套裝
Triple Action Bone Health Set

骨骼配方 2 件
Bone Formula 2 pcs

~~HK\$940 / MOP970~~
HK\$580 / MOP598
SV 54

1,000套 Sets



HK ONLY

04134753
關節健康套裝
Cartilage Formula Twin Set

關節軟骨配方 2 件
Cartilage Formula 2 pcs

~~HK\$1,210~~
HK\$780
SV 60

1,000套 Sets

(01/26 x 1 & 12/26 x 1)

保護結締組織及維持良好活動能力
Protect connective tissue and maintain comfortable mobility



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.
2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、6 月限定優惠及新品上市受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。（掃描二維碼）
2025 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, JUN Special Offer and New Product Launch are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

 NU SKIN.

3/6 中午12時 noon ~ 30/6

ageLOC® Nutriol

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

提升頭髮豐盈度
Promote hair fullness

溫和地滋養頭皮
Nourish scalp

強健髮絲
Thicker and shiner hair

04134583
ageLOC® 深層活髮套裝
ageLOC® Intensive Hair Treatment Set

Nutriol 深層賦活滋養精華 2 件
Nutriol® Intensive Scalp & Hair Serum 2 pcs

~~HK\$870 / MOP898~~
HK\$650 / MOP670
SV 63

600套 Sets

04134708
賦活滋養護髮套裝
Hair Nourishment Set

Nutriol 賦活護髮素 2 件
Nutriol® Scalp & Hair Conditioner 2 pcs

~~HK\$600 / MOP618~~
HK\$440 / MOP454
SV 36

600套 Sets

04134755
賦活洗髮孖裝
Hair Cleanse Twin Set

Nutriol 賦活洗髮露 2 件
Nutriol® Scalp & Hair Shampoo 2 pcs

~~HK\$600 / MOP618~~
HK\$440 / MOP454
SV 36

600套 Sets



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.
2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、6 月限定優惠及新品上市受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。（掃描二維碼）
2025 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, JUN Special Offer and New Product Launch are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

NU SKIN.